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ORG.0012.1.10.2019 

 

Protokół nr 10/19 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Buczkowice, 

które odbyło się dnia 9 października 2019 r. w budynku Szkoły Podstawowej w Kalnej  

 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 radni wg załączonej listy obecności, 

 Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Jerzego Kukuczki w Kalnej, Pan Jacek Baczyński, 

 protokolant: inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy Buczkowice,  

Ewa Matera. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Analiza wydatków Szkoły Podstawowej w Kalnej w roku 2018. 

3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek otworzył posiedzenie komisji 

o godz. 9.00 i stwierdził prawomocność podejmowanych decyzji. 

 

W momencie otwarcia posiedzenia obecnych było pięciu członków komisji (lista obecności 

załączona do protokołu). 

 

Ad 2. Analiza wydatków Szkoły Podstawowej w Kalnej w roku 2018. 

Dyrektor Szkoły poinformował radnych, że na przestrzeni minionego roku wykonano 

w budynku następujące prace: 

 wymiana zniszczonej barierki przed szkołą (ocynkowana, malowana proszkowo), 

 montaż nowego okna do wydawania posiłków (poprzednie stwarzało zagrożenie 

bezpieczeństwa – jest większe, bezpieczniejsze, z roletą elektryczną), 

 kompleksowy remont dwóch łazienek (kanał ciepłowniczy, instalacje, kafelki) – przy 

okazji zlikwidowano część rur na sali gimnastycznej, 

 wymiana desek rozdzielczych na dwóch piętrach – na kolejne wakacje planowana jest 

wymiana głównego wyłącznika prądu, 

 przegrodzono korytarz na drugim piętrze, wykonując dodatkowe pomieszczenie dla 

pedagoga (w szkole brakuje pomieszczeń do indywidualnych zajęć z dziećmi), 
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 poprawiono przegrodę korytarza na pierwszym piętrze, stwarzając pomieszczenie dla 

logopedy, 

 wymieniono ok. 2/3 okien w budynku (pozostałe są już nowe), 

 pomalowano sale i korytarz części przedszkolnej, wykonano nowe lamperie na 

korytarzu, wymieniono podłogi w dwóch salach. 

Radna Górna zapytała czy prace te wykonywane były „siłami własnymi” czy też przez firmę. 

Dyrektor Szkoły powiedział, że korzystano z usług firm, jedna bardzo dużo zrobił pan 

konserwator. 

Komisja obejrzała budynek szkoły.  

Radny Więcek zapytał ile obiadów wydaje się dziennie w szkole. 

Pan Dyrektor powiedział, że 150. 

Radna Górna zapytała czy wystarczyło w budżecie szkoły pieniędzy na wszystkie te prace 

remontowe. 

Dyrektor Szkoły odpowiedział twierdząco. 

Radny Więcek zapytał czy rodzice wnoszą jakiś wkład w działanie szkoły. 

Dyrektor Szkoły powiedział, że rodzice organizują różne akcje – sfinansowali np. tablety do 

robotyki (zajęcia pozalekcyjne – bardzo dużo chętnych). 

Radny Więcek przekazał, że od momentu objęcia przez Pana Dyrektora funkcji znacznie 

poprawiło się bezpieczeństwo w szkole (monitoring, dyżury nauczycieli), dzieci zachowują się 

lepiej, poprawiły się również wyniki nauczania. 

Pan Dyrektor powiedział, że w tym roku bardzo dobrze wypadły wyniki egzaminu z języka 

polskiego oraz poinformował, że w szkole jest 16 dzieci „z orzeczeniami” (do średniej liczy się 

wszystkie wyniki). 

Radny Wrona zapytał ilu uczniów jest w szkole. 

Pan Baczyński powiedział, że 150 (w tym 41 w przedszkolu). 

Radna Górna zapytała jakie są dalsze plany remontowe. 

Pan Dyrektor odpowiedział, że chciałby wymienić główną tablicę rozdzielczą, zamontować 

elektrozawór do gazu, odnowić wszystkie drzwi wewnętrzne i korytarze na dwóch piętrach 

(malowanie i mozaika), a także wyremontować toalety dla personelu oraz pomalować gabinet 

dyrektora i wymienić w nim podłogę. 

Radny Więcek zapytał czy nie ma problemu z dachem. 

Dyrektor Szkoły odpowiedział przecząco, dodając, że jest problem z podbitką (odpada i jest 

niszczona przez ptaki) – pomocy udzielili szkole w tym zakresie strażacy. 
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Radny Więcek poprosił o przedstawienie koncepcji planowanej sali gimnastycznej. 

Pan Dyrektor przedstawił koncepcję budowy sali. 

Radny Pawlik zapytał jaki jest szacowany koszt tej inwestycji. 

Radny Więcek powiedział, że ok. 6 mln zł. 

Radna Górna zapytała czy planuje się pozyskanie jakiegoś dofinansowania. 

Radny Więcek odpowiedział twierdząco. 

Następnie Komisja przeanalizowała dokumenty źródłowe dotyczące wykonania budżetu 

w 2018 roku. 

Radna Górna zapytała czy jest pełna obsługa nauczycielska. 

Pan Dyrektor powiedział, że miał pewne problemy w tym zakresie, jednak udało się znaleźć 

potrzebne osoby. 

Radny Więcek zapytał czy uczniowie korzystają z basenu w Buczkowicach. 

Pan Dyrektor odpowiedział twierdząco. 

Radny Matlak zapytał czy uczniowie dowożeni są busem do Buczkowic. 

Dyrektor Szkoły odpowiedział, że szkoła zamawia busa, jednocześnie pod opieką jednego 

nauczyciela może jechać 15 dzieci – starają się „robić rotacje”. 

Radna Górna zapytała z jakich zajęć dodatkowych mogą korzystać uczniowie. 

Pan Dyrektor powiedział, że szkoła organizuje robotykę, kółko teatralne i zespół wokalny, 

poza tym są zajęcia prowadzone przez instruktorów Gminnego Ośrodka Kultury. 

Radny Więcek zapytał jak układa się współpraca szkoły z GOK. 

Pan Dyrektor powiedział, że bardzo dobrze. 

Radna Górna zapytała czy występuje w szkole problem wszawicy. 

Dyrektor Szkoły powiedział, że na razie nie otrzymał takich sygnałów. 

Radna Górna zapytała czy na terenie szkoły dzieci mogą korzystać z telefonów komórkowych. 

Pan Dyrektor odpowiedział przecząco i dodał, że w przyszłym roku planuje zlikwidować Wi-

Fi. 

Radny Wrona zapytał jak wygląda realizacja zajęć sportowych w szkole. 

Pan Dyrektor powiedział, że gdy tylko pozwalają warunki pogodowe, dzieci ćwiczą na boisku 

– w innym przypadku wykorzystuje się możliwości sali gimnastycznej. 
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Radny Wrona zapytał jak liczne są klasy. 

Pan Dyrektor odpowiedział, że od 7 (4. klasa) do 23 uczniów (2. klasa). 

Radny Więcek zapytał czy księgozbiór jest uzupełniany przez szkołę czy przez bibliotekę 

gminną. 

Dyrektor Szkoły wyjaśnił, że biblioteka jest dobrze zaopatrzona, uzupełnia ją biblioteka 

gminna. 

Radny Pawlik zapytał ilu uczniów uczęszcza na religię. 

Pan Dyrektor powiedział, że prawie wszyscy. 

Radny Więcek zapytał czy odbywają się szkolenia BHP. 

Dyrektor Szkoły poinformował, że zajmuje się tym pracownik zatrudniony na część etatu 

i dodał, że w ubiegłym roku wszyscy pracownicy zostali przeszkoleni w zakresie udzielania 

pierwszej pomocy. 

Radny Więcek zapytał jak wygląda współpraca ze służbą zdrowia. 

Pan Dyrektor powiedział, że co tydzień, w piątek, jest w szkole pielęgniarka. 

Radny Pawlik wyraził opinię, że budowa sali gimnastycznej jest konieczna. 

Podsumowując posiedzenie, Radny Więcek: 

 stwierdził, że Komisja nie wnosi uwag do wydatkowania środków budżetowych przez 

Szkołę Podstawową im. Jerzego Kukuczki w Kalnej oraz jest pod wrażeniem 

wykonanych remontów i utrzymania budynku, a także zauważa pilną potrzebę 

wybudowania sali gimnastycznej, 

 podziękował Panu Dyrektorowi za wytrwałość i zaangażowanie, które skutkują nie 

tylko podniesieniem standardu budynku, ale także lepszymi wynikami nauczania 

i zwiększonym poziomem bezpieczeństwa dzieci.  

Radni nie wnieśli uwag do podsumowania posiedzenia. 

Ad 3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad 4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek, zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 10.16. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół podpisano w dniu 25 października 2019 r. w budynku Urzędu Gminy Buczkowice. 
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Przewodniczący Komisji:  

 

Rady Jerzy Więcek:   …………………………………….. 

 

 

 

Członkowie Komisji: 

 

Radna Jadwiga Górna  …………………………………….. 

 

Radny Wiesław Kopacz …………………………………….. 

 

Radny Janusz Matlak  …………………………………….. 

 

Radny Józef Pawlik  …………………………………….. 

 

Radny Roman Wrona  …………………………………….. 

 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kalnej, Pan Jacek Baczyński: 

 

…………………………………….. 

 

Wójt Gminy, Pan Józef Caputa …………………………………….. 

 

Protokołowała: Inspektor, Ewa Matera  

 




